

上海的印度美食

Tastes of India

in Shanghai



Consulate General of India, Shanghai
印度驻上海总领事馆



印度美食节

印度驻上海总领事馆将于 **2013 年 5 月 12 日 11:00 点到 15:00** 在上海中山南路 505 号老码头南里广场举办“印度美食节”。一些印度餐厅将在活动现场设摊，因此你可以享受到非常美味的印度食品，而且价格也不贵哦。印度美食加上印度的葡萄酒，这是一次多么完美的印度美食之旅阿。活动不设门票。

与印度美食节开幕式同时举办的还有“上海的印度美味”一书的首发式。

“上海的印度美味”带您领略上海的印度美食。书中介绍了各种不同的印度美食，点菜的方法以及各种香料和它们对人体的好处。书中还介绍了一些印度菜肴的制作方法。我们将在活动现场免费派发本书，先到先得。

Consulate General of India, Shanghai invites you to an Indian Food Festival on Sunday May 12, 2013 from 11 am to 3 pm at Nanli Square, Cool Docks, 505 Zhongshan Road (South), Shanghai. You can enjoy traditional Indian dishes at attractive prices from several Indian restaurants that are setting up food stalls at the venue. And enjoy a sip of Indian wine along with the Indian food for a complete trip of the rich diversity of tastes and flavors of India. There is no charge for the entrance.

The opening of the food festival would be followed by an Indian dance recital as well as launching of the book "Tastes of India in Shanghai".

The book "Tastes of India in Shanghai" aims to familiarize the populace with the availability of Indian food in Shanghai. It contains an explanation on various types of Indian food, how to order Indian food,

spices & their health benefits as well as some recipes. The book would be distributed free of charge to all those coming for the food festival on a first come first serve basis.